
DFRI Styrelsemöte 22 april 2025
Föreningens namn: Föreningen för digitala fri- och rättigheter

Organisationsnummer tilldelat av skatteverket: 802461-0852

När: 22 april 2025 18:00 – 19:00

Var: Online

Närvarande styrelsemedlemmar: Christian Häggström, Päivi Morell Heinänen, Alessandro Distaso, Elias 
Rudberg, Ulrika Vincent, Börje Ohlman, Tim Sandgren

Frånvarande styrelsemedlemmar: Shadley Batte

• Mötets öppnande
• Mötesordförande

• Till mötesordförande valdes Börje Ohlman
• Mötessekreterare

• Till mötessekreterare valdes Christian Häggström
• Adjungering

• Suppleanten Alessandro ersätter Shadley
• Status på protokollet från årsmötet, är det signerat och klart?

• Bedöms vara klart, signeras fysiskt nästa styrelsemöte om två veckor eller tidigare för de 
som inte kan närvara.

• Status på protokoll från konstituerande och uppföljningsmötet
• Bedöms vara klart, signeras fysiskt nästa styrelsemöte. Justerare: Ulrika, Elias samt 

ordförande och sekreterare Börje och Christian
• Ny hemsida på gång, status på det?

• Nya hemsidan anses vara klar för publicering
• Hostingen av html-artifakterna behöver lösas - Separat grupp om detta, bjud in Bengt, Elias, 

Ulrika.
• Flytta över git-repot till oss också - inte mycket jobb eftersom vi har git-hosting redan idag.

• Sociala medier, vilka konton har vi och vem har kontroll över våra konton
• Alessandro tar kontakt med Mattias om kontrollen (inlogg & lösenord) till sociala medier.

• Post och Postnyckel
• Christian har inte fått nyckel ännu, Börje tömmer lådan i veckan.

• Fakturor
• Inga obetalda vad Börje och Elias kan se i -mailen.

• Deklaration och Skatteverket
• Vi har fått en deklarationsblankett, ska in 15 juli, sparar det till senare möte.

• Lista över alla DFRI tillgångar
• Försöker få in det i Mattias hjälpdokument för kassörer på nya hemsidan - framför allt vad 

som har löpande kostnader. Även vilka avtal vi har.
• Publicera allt som kan vara publikt på hemsidan. Från IT-gruppen är en input vara att inte 

publicera detaljer om Tor-relän publikt.
• Medlemsregister

• Elias frågade Mattias om detta, i praktiken fungerar medlems-mejllistan som ett register.
• Förra kassören Andreas vittnar om att det blir lite gissningslek att matcha ihop en betalning 

med en medlem.



• Tim berättade om ett möte med en Anton där det pratades lite om hur register över terapeuter 
hanteras.

• Elias är med på ett hörn som kravställare.
• Ska vi betala ersättning till någon som tar på sig att implementera/hantera det vi vill ha?
• Inget beslut taget, bordlägger till senare.

• Remissgrupp
• Två medlemmar visade intresse för att organisera en remissgrupp.
• Någon i styrelsen ska vara kontaktperson, initialt Ulrika.
• Upprätta en mailinglista för remissgruppen. Går inte att återanvända listan "remiss-wg" då 

den är borttagen. Elias skapar mejllista "remisser", initialt privat. Mailar ut information om 
hur man går med till medlemslistan.

•  Organisationsmedlemmar
• Tim hade bra kontakt med Sig Security, det kan vara en bra första organisationsmedlem.

• Anlita PR-byrå?
• Finns en intressant PR-byrå som brinner för anonymt internet, Herman Shine.
• Inget beslut togs i frågan.

• Bokföring
• Förslag om att köpa speedledger månadsvis tills vi hittar något bättre.
• Speedledger använder cloudlagring via Amazon, Microsoft eller Google, och går därmed 

bort.
• Päivi bokar in ett möte med Andreas och tar med Tim på mötet.

• Mötet avslutas


